

MENIGHEDSRÅDSMØDE	DATO: 15. August 2023 STED: Sognegården	ORDINÆRT: X EKSTRAORDINÆRT:	TID: 19.00
--------------------------	--	--	-------------------

Til stede: Jens, Elly, Svend Skak, Vivi, Nina, Anna, Per og Rune.

	Punkt/indstilling	Beslutning	Evt. bilag
1.	Godkendelse af dagsorden		
2.	Godkendelse af referat fra møde i maj	- Til underskrift	
3.	Efterretninger v/formanden	- Vendsyssel Distriktsforening møde om grøn omstilling. Fjerritslev Kirkecenter 24.10 kl. 17.30 – 21.30	Bilag 1
3.1		Vedr. Grøn omstilling. Kortlægning af klimaaftryk – orientering	Bilag 2
3.2		Temadag om kirkegårde. Hjørring Sognegård. 26.9	Bilag 3
3.3		- Kursusdag om god ledelse i Folkekirken. 23.9 10.00 – 16.00, Folkekirkens Hus	Bilag 4
3.4		- Rock i kirken	Bilag 5
3.5		- PU. Vedr. vedtægter for nyt urnegravsted	Bilag 6
3.6		Referat fra PU 21.6	Bilag 7
4.	Kirkesyn tirsdag den 26.9 kl. 9.00	Hvem deltager: Forslag til plan: Finn, Svend Skak, Jens, Rune Vivi i Dorf Per i præstegården Dronninglund 9.00 – 11.30 (kirke – kontor – sognegård) Dorf 11.45 – 12.15 Kaffe/rundstykke ved start i kirken Præstegården 12.30 (kun præstegårdsudvalget og bygningssagkyndig)	
5.	Sognemøde – efteråret 2023	Forslag til datoer: 25.10 9.11 - Vedtaget 15.11 Program: evt. indlæg ved arkitekter/eller omtale af tanker i forbindelse med renovering efter møde med arkitekterne m.m.? Orientering ved udvalgene m.m.	9. nov blev valgt.
6.	Nytårskur 2024	Hvordan påskønner vi de frivillige der lægger en stor indsats i kirkens hverdag – og personalet? Hvordan kan vi evt. afvikle nytårskuren/lignende arrangement under hensyn tagen til kirkens økonomi? - anden form? - ramme?	Forslag: Frivillige inviteres til en gudstjeneste og derefter kaffe/frokost i sognegården. Vi sætter den 14. januar af til det.

MENIGHEDSRÅDSMØDE	DATO: 15. August 2023 STED: Sognegården	ORDINÆRT: X EKSTRAORDINÆRT:	TID: 19.00
--------------------------	--	--	-------------------

	- personale?		
7. Familienetværket fortsat	Orientering om aktuel situation og tanker fra HSV/RLT	Der er opbakning til den medle A der er beskrevet i Hannes Bilag. Hvordan finder vi en koordinator til en 10 timers stilling? Vi afventer PUF bevillingen.	Bilag – kommer fra HSV
8. Kasserer	Økonomi og budget - orientering		
9. Vandløbet på kirkegården	Overslag/beskrivelse/finansiering m.m. (SSJ)	Vi ser på det til kirkesyn.	Bilag 8
10. Kontaktperson	SH:		
11. Præsterne	RLT: HSV:		
12. Medarbejderrepræsentant	HW: ferie - afbud		
13. Udvalgene		Børne-unge udvalget har flere planer. Vil lave en plan for 0-14 årige. Komm. udvalget vil godt fremlægge den nye hjemmeside til næste møde.	
14. Møde med arkitekter 16.8.kl. 15.00 i sognegården	- Bemærkninger m.m. - Hvem deltager udover JN, JR, AJ, PJ, HSV, RLT, EØ?	Mødet er udsat til den 29. august kl 15. Evt nedsættelse af endeligt udvalg næste gang.	
14a, kirkekaffe	Det er en lang sommerferie uden kaffe?	Kan vi om sommeren bare sætte en kande kaffe? Vendes til foråret.	
15. Eventuelt			
SLUTTIDSPUNKT FOR MØDE:	20.07		
Næste møde tirsdag den 19. September. Punkter til dagsordenen skal være formanden i hænde senest den 7. September (Hvis formanden skal lave dagsordenen=	OBS.: JR – afbud/bortrejst Rune afbud		

DAGSORDEN – LUKKET MØDE	DATO: STED:	ORDINÆRT: EKSTRARDINÆRT:	EFTER ÅBENT MØDE
--------------------------------	------------------------	-------------------------------------	-----------------------------

Er der anmeldt punkt til lukket møde påføres som punkt kun hvad punktet omhandler – evt. sagsfremstilling vedhæftes som bilag der ikke offentliggøres

PUNKT - OVERSKRIFT		BESLUTNING	
MØDESTART-MØDESLUT			